
 

Referat af bestyrelsesmøde i Ebbes Lyng Grundejerforening og Vejlaug d.21.april 2025 

Til stede: Agi Riising, Svend Brock, Peder Mouridsen, Jonas Brock 

Dagsorden: 

1. Opsamling på betalingsservice (Svend, Peder) 
2. Regnskab og budget (Peder) 
3. Vejvedligeholdelse, forslag (Peder) 
4. Web-site og e-mail løsning for Ebbeslyng.dk (Jonas) 
5. Generalforsamling (Agi) 
6. Hvordan øges interessen for foreningens arbejde 
7. Evt. 

Ad 1) Peder og Svend oplyser, at vi er i mål med betalingerne, men at der stadig mangler10 
Ɵlmeldte Ɵl betalingsservice. Peder overtager betalingsadministraƟonen som kasserer. 

Ad 2) Regnskab og budget stemmer 

Ad 3) Vi besluƩer at få klippet bevoksningen på begge sider af Tjørneholmen, således at vejen 
holdes indenfor den matrikulerede vejbredde på 8 meter. Agi skriver Ɵl lodsejerne i nr. 3,5,7,9 
og 11 vedr. klipning. 

Peder færdiggør bestyrelsens forslag vedr. vejvedligeholdelse Ɵl fremlæggelse og beslutning på 
generalforsamlingen. 

Ad 4) Jonas arbejder videre med ny løsning, som præsenteres på generalforsamlingen 

Ad 5) Vi gennemgår punkterne på dagsorden Ɵl generalforsamlingen 

Ad 6) Om 1 år sker der et generaƟonsskiŌe i bestyrelsen idet formanden Agi og den web 
ansvarlige Svend stopper. Det er vigƟg at få gjort grundejerne interesserede i 
bestyrelsesarbejdet. Vi er ikke i øjeblikket bekendt med kandidater Ɵl posterne. 

Ad 7) Vi besluƩer at nedlægge opslagstavlen, som er i forfald. 

 

Referent 

Agi Riising 

 

 


